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Besvarelse af spørgsmål nr.Besvarelse af spørgsmål nr.Besvarelse af spørgsmål nr.Besvarelse af spørgsmål nr. 237 237 237237 a a aaf fff 3. februar 20063. februar 20063. februar 20063. februar 2006 fra Folk fra Folk fra Folk fra Folkeeeetingets Retsudvalg.tingets Retsudvalg.tingets Retsudvalg.tingets Retsudvalg.  

Spørgsmål:Spørgsmål:Spørgsmål:Spørgsmål:  

”Deler ministeren i lyset af, at ombudsmanden samlet er af den opfattelse, at Erstat-
ningsnævnets behandling af sagen har været meget beklagelig, en bekymring for, at 
der kan være ofre for forbrydelser, der rent faktisk ikke har fået den erstatning, som 
de efter loven har været berettiget til, på grund af mangelfuld sagsbehandling i Er-
statningsnævnet?” 

 
Svar:Svar:Svar:Svar:  

Der henvises til besvarelsen af spørgsmål nr. 233 og 235. På baggrund heraf mener jeg ikke, at 
Erstatningsnævnets sagsbehandling bør give anledning til en sådan bekymring. 
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